
Page 1 of 1             

 

 
 
 

       CRN 021 

Date: 4th October, 2023. 

 
 
 
 

Subject: 1st Parent Teacher Conference – 7th October, 2023. 
 

Objective: To discuss your child’s level and progress for the month of September 2023.  
 

Dear parents, 

Parental involvement is a crucial ingredient in the success of the student. It is important for teachers to reach out 

to parents and enlighten them on their ward’s progress in the first month. We at Crown Private School welcome 

the parents of Grade 1 to Grade 12 for a Parent Teacher Conference to be held on: 

Saturday, 07th October, 2023 from 08:00 am.- 01:00 pm.  

You will get an opportunity to meet the teachers in school and discuss your child’s level and the plan of action 

for Term-1 preparation.  

 

 

 

 

 Please be available on time to avoid disappointments.  
 

 Should you have any feedback for us to improve, please feel free to contact your class teacher or email us 

at assessments@cpschool.uk.   
 

Yours Sincerely, 

 

 

Dr. Kishor Pillai 

Director/Principal 

 

  أولياء الأمور اجتماع الموضوع: 
 
 . 2023أكتوبر  7 ف

 

 . 2023وتقدمه لشهر سبتمبر  ةـــلطالب/ امناقشة مستوى الهدف: 
 

 أولياء الأمور الأعزاء: 
 

ي نجاح الطالبأساسي عنصر ولي الأمر مشاركة 
 
التقدم الذي و  الطلبةأداء على  إطلاعهمو مور مع المعلمي   لأ ولياء اأتواصل  المهمفمن  ـــة،/ ف

ي الشهر الأول
 
ي  ف

 
 : يوم أولياء الأمور اجتماع في الصف الثاني عشر وحتىالصف الأول من بأولياء الأمور  مدرسة كراون الخاصة ترحب ،أحرزوه ف

 

 ظهرًا. 01:00 -صباحًا  08:00من الساعة  2023أكتوبر  07 الموافق السبت
 

ي المدرسة ومناقشة  معلمي الفصل ومعلمي المواد مقابلة لفرصة  مستتاح لك
 
 للفصل الدراسي الأول. وخطة العمل  أبنائكمأداء ف

 
 
 
 

 .نرجو منكم التواجد في الوقت المحدد لتجنب فقدان فرصة الاجتماع مع المعلمين 

  في حال وجود أي ملاحظات أو تغذية راجعة للتحسين من مستوى خدمتنا، فلا تترددوا بالتواصل مع معلم الصف أو مراسلتنا على البريد

 .assessments@cpschool.ukالإلكتروني التالي : 

  

TO BOOK YOUR APPOINTMENT PLEASE CLICK ON THIS LINK BELOW: 

https://ptcfast.com/schools/CPSSept2023 

 

 

 اه: ــــــــــط أدنــــــــالراب ط علىــــــى الضغـــــدك، يرجــــــــز موعـــــلحج
 

https://ptcfast.com/schools/CPSSept2023 
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